
HVORDAN SKAL 
SØERNE SE UD I 
FREMTIDEN? 

INVITATION

SKAL DER VÆRE MERE LEG OG MOTION VED SØERNE, MERE LYS 
ELLER MERE GRØNT? SKAL MAN KUNNE KOMME TÆTTERE PÅ 
VANDET - MÅSKE LIGEFREM BADE? ELLER SKAL SØERNE SE UD 
SOM NU, BARE I BEDRE STAND? 

Kom og gi’ dit bud på, hvordan De Indre Søer skal udvikles fremover  
søndag den 22. juni - langs Søerne på siden uden biler. Her vil der 
være boder, hvor du kan høre mere om kommunens arbejde med at 
udvikle Søerne og selv komme med idéer til, hvad der skal ske med 
dem i fremtiden.

UDVIKLINGSPLAN FOR SØERNE

Københavns Kommune arbejder på en udviklingsplan for Søerne, som kan danne 

ramme for områdets udvikling i fremtiden. Ved open air borgermødet kan alle 

komme med forslag til, hvad Søerne skal byde på fremover. Forslagene danner 

baggrund for et idékatalog, som sammen med interviews og workshops skal give 

input til den endelige plan. 

Open air borgermødet afholdes i samarbejde med Miljøpunkt Nørrebro, 

Nørrebro Lokaludvalg, Indre By Lokaludvalg, Vesterbro Lokaludvalg, Østerbro 

Lokaludvalg og Danmarks Naturfredningsforening.     
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22. JUNI  KL. 11-15  LANGS SØERNE


